日期 
: 
二零零五年十二月二十日(星期二)


Date 
: 
20 December 2005 (Tuesday)

時間 
: 下午二時三十分
Time 
: 
2:30 p.m.

地點
: 
沙田區議會會議室
Venue 
: 
Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council
發展及房屋委員會Development and Housing Committee
會議通告Notice of Meeting
I. 續議事項：沙田第十一區(石門) 公共租住房屋發展計劃簡報
Matter Arising: A Briefing on the Development of Public Rental Housing in Area 11 (Shek Mun), Sha Tin

II. 《沙田分區計劃大綱核准圖編號S/ST/20》的修訂項目
Amendments to the “Approved Sha Tin Outline Zoning Plan No. S/ST/20”

III. 潘國山先生提出有關公共屋居民飼養狗隻的問題

Question to be raised by Mr. PUN Kwok-shan in connection with Dog Keeping by Residents of Public Housing Estates
IV. 陳敏娟女士提出有關公屋擠迫戶的問題

Question to be raised by Mr. CHAN Man-kuen in connection with Overcrowded Households of Public Housing Estates
V. 慶祥先生提出有關蔚景園第一座前的鐵絲網影響附近環境的問題

Question to be raised by Mr. WAI Hing-cheung in connection with the Impact of the Wire Mesh in front of Block 1, Scenery Court on Nearby Environment
VI. 二零零五/二零零六年度小規模環境改善工程新增建議
Proposed Minor Environmental Improvement Works for 2005/2006

VII. 沙田區大廈管理通訊(初稿)
Draft of the “Newsletter of Sha Tin Building Management”
VIII. 沙田區優質大廈管理比賽小冊子(初稿)
Draft of the “Quality Building Management Competition in Sha Tin” Pamphlet
IX. 沙田區優質屋管理比賽小冊子(初稿)
Draft of the “Quality Estate Management Competition in Sha Tin” Pamphlet
X. 關注寮屋及鄉郊改善工作小組的撥款申請
Funds Application from Concern Group on Squatter Areas and Rural Improvement

XI. 工作小組報告

Progress Report of Working Group
For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.

